

Bestyrelsesmøde i Birkevang den 19/11-2012

Tilstede: Hanne, Michael, Flemming, John, Dorte og Else Marie

Ad 1: Møde med web udvalg: Blev ikke til noget da Michael ikke har fået tilbagemelding.

Ad 2: Referat fra sidst: Rettelser

Under evt.: **Michael skal have administrations ret til hjemmesiden.**

Ad 3: Remmi har ikke gjort noget.(skal slettes).

Ad 5: **Emil kender en der kan give et billigere tilbud.**

Herefter blev referatet godkendt.

Ad 3:Regnvandsrapport: Teknisk miljø har ikke svaret Dorte på om de har planer om at regnvandet skal udledes til volden.

Der er **mange gode forslag** i regnvands rapporten.

Vi skal tænke på at vi skal **have regnvands problemerne med i planlægningen** inden vi begynder en evt. asfaltering.

Vi har tre områder hvor der er problemer. **Kan evt. lave et område af gangen.** Vi kunne måske blive udvalgt som pilot projekt af center for miljø.

Michael og Thomas lægger rapporten ud på hjemmesiden så Birkevængerne kan bruge den.

Ad 4: Kommunikation: Det er ikke bestyrelsens holdning at bestyrelsesmedlemmer kan deltage i debatter på hjemmesiden som bestyrelse.

Nogle medlemmer synes at der ikke kommer nok fra bestyrelsen. Vi debatterede dette og konklusionen blev:

1: Vi fortsætter med at sende nyhedsbreve ud.

2: Dagsorden for bestyrelsesmøde sendes på hjemmesiden **fra januar.**

3: Referat i mindre format uden personsager sendes ud på hjemmesiden efter efterfølgende møde. **Gælder fra næste bestyrelsesmøde.**

Når referatet kommer ud til bestyrelsesmedlemmerne fra Else Marie har de 5 dage til at komme med rettelser.

Ad 5: BRF- kredit nyt: Sagen er gået videre til Fischer

Ad 6: Låge m. Mørkhøjvej: Vi **venter med at gøre noget ved lågen til efter generalforsamlingen** da vi forventer nogle kommer med indslag bl.a. om den skal låses

Ad 7: Medlemssager: Henvender Jermi sig til os skal vi henvise til Hanne.

Stridigheder angående hegn sat op mellem 171 og 172. Vi kan ikke gøre noget ved dette, da hegnet overholder reglerne og Trine og Peter ikke har anden aftale på skrift. Dorte taler med Trine og Peter.

Boet efter Ellen i nr. 150 har fået bobestyrer. Emil sørger for at få restance inddrevet.

Gartner har klippet hækken.

Dorte har sendt oplysninger om salg m.m. til bobestyrer

Boet efter Bent nr. 28

Usikker på hvem der ejer andelen. Vi lader Fischer overtage sagen.

Ad 8: Træerne og hæk
+11 Birke allé:

Hanne har for 2 mdr. siden sendt mail til KBHVNS energi angående beskæring af grene ved el ledningerne, men har intet hørt. Dorte prøver endnu en gang.

Dorte haft **møde** med gartner **om birketræerne**. De er ikke så gode at have stående, da de er svære at beskære. Nogle af vores træer kan måske beskæres mens andre skal fjernes.

Det ville evt. være bedre at have andre træer på Birke allé.

Gartner give et tilbud når vi har fået fat i belysningsvæsenet.

Forslag om evt. **opsætning af lav hæk eller andet** ind mod P. plads/legeplads. Remmi skal koordinere dette med legepladsudvalget

Ad 9: Nytårstaffel:

Bliver den 15/1-2013.

Ad 10: Generalforsamling

Pejsegården har ikke svaret endnu men vi satser på at **holde generalforsamlingen** der den 17/3-2013.

Ad 12: EVT:

Vandlækage: Er fundet ved Flemming. Lidt usikkert om det er Flemmings eller Birkevangs lækage. Flemming har kontaktet sit forsikringsselskab.

Dorte oplyste at vi skal sørge for at have alt **Birkevangs korrespondance i arkiv**. Michael finder ud af en løsning.

Flemming kom med en ide om at lave **kontorhuset til cafe om søndagen fra 9-12**. Ideen kommer ud på hjemmesiden. Flemming koordinere ideen.

Milles hus er til salg.

Maling kan stadig hentes enten om søndagen mellem 11-12 eller kontakt Hanne.

Næste møde den 17/12-2012

Referat Else Marie